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برنامه بازی  های امروز
* مجارســتان – سوئیس)ســاعت 16:30 بــه وقــت 

تهران(،ورزشگاه: کلن/ داور: اسلاوکو وینچیچ از اسلوونی
وقــت  بــه  کرواسی)ســاعت 19:30   _ اســپانیا   *
تهران(،ورزشگاه: المپیا اشتادیون شهر برلین،داور: مایکل 

اولیور از انگلیس
* ایتالیا – آلبانی)ساعت 22:30 به وقت تهران(،ورزشگاه: 
BVB اشــتادیون شهر دورتموند،داور: فلیکس زوایر از 

آلمان
مصدومیت هافبک ایتالیا

هافبک تیم ملی ایتالیا در آســتانه آغــاز جام ملت های 
اروپا دچار آســیب دیدگی شــد. نیکولو فاجیولی که در 
یوونتوس توپ می زند، در دیدار دوســتانه ایتالیا مقابل 
بوســنی وهرزگوین مصدوم شــد اما این مصدومیت در 
روزهای اخیر تشدید شده است. به این ترتیب کادر فنی 
تیم ملی ایتالیا مجبور شده است این هافبک 23ساله را 
برای دیدار ایتالیا مقابل آلبانی که در دور نخست مرحله 
گروهی یورو 202۴ برگزار خواهد شــد، در ترکیب قرار 

ندهد.
کومان فقط قهرمانی می خواهد

ســرمربی تیم ملی فوتبال هلند تاکید کرد تنها نتیجه 
رضایتبخــش برای لاله هــای نارنجی در یــورو 202۴ 

قهرمانی است.
 تیم ملی فوتبال هلند امیدوار زیــادی دارد تا با هدایت 
رونالد کومان در یورو 202۴ بدرخشد و جام قهرمانی را 
بالای سر ببرد. هلند در گروه چهارم جام ملت های اروپا با 

تیم های فرانسه، اتریش و لهستان همگروه است.
رونالــد کومان گفت: به دنبال قهرمانی در این رقابت 
بزرگ ایم. برای اینکه یورو 202۴ برای ما یک رقابت 
خاص و موفقیت آمیز باشــد بایــد قهرمانی در این 
رقابت را به دســت بیاوریم. هــر نتیجه دیگری غیر 
از قهرمانی برای ما موفقیت آمیز نیســت و به همین 
خاطر نهایت تلاشــمان را به کار می گیریم تا بهترین 

نمایش را ارائه دهیم.
بازیکن آلمان جام را از دست داد

هافبک ملی پوش بایرن مونیخ شانس همراهی آلمان در 
یورو 202۴ را از دســت داد. الکســاندر پاولوویچ یکی از 
بازیکنانی بود که از سوی یولیان ناگلسمان برای همراهی 
تیم ملی فوتبال آلمان در مســابقات یورو 202۴ دعوت 
شــده بود، اما به دلیل بیماری )عفــوت و التهاب لوزه( 
شانس حضور در هفدهمین دوره مسابقات جام ملت های 

اروپا را از دست داد.
طبق اعلام رسانه های آلمانی، امره جان هافبک دفاعی 
بوروسیا دورتموند که فصل اخیر به این تیم برای پیشروی 
تا فینال لیگ قهرمانان اروپا کمک کرد، از سوی ناگلسمان 

به اردوی تیم ملی آلمان شد تا جای پاولوویچ را بگیرد.

روی خط یورو ۲۰۲۴(

سرگروهی بی رمق تیم ملی
قلعه نویی: شرایطمان خوب نبود

تیم ملی فوتبال ایران در روز پایانی مرحله نخست انتخابی 
جام جهانی در ورزشگاه آزادی با ارائه یک بازی سر و بی 
رمق به تساوی بدون گل رضایت داد هر چند به عنوان 

تیم نخست گروه پنجم راهی دور دوم شد.
امیر قلعه نویی پس از تساوی بدون گل سه شنبه شب 
تیم ملی فوتبال ایران برابر ازبکستان در مرحله مقدماتی 
انتخابــی جام جهانــی به خبرنگاران حاضر در ســالن 
کنفرانس ورزشگاه آزادی گفت: از مردم تشکر می کنیم 
که تا ثانیه آخر تیم را تشویق کردند. من از بازیکنانم هم 

تشکر ویژه دارم.
او افزود: این بازی در حالی برگزار شد که فصل لیگ برتر 
تمام شده بود و سپس با شرایطی سخت با پروازی حدودا 

20 ساعته در رفت و برگشت به هنگ کنگ برگشتیم.
به طور مثال امین حزباوی با 20 ســال ســن می گوید 
احساس می کنم بدنم خالی کرده است و نمی توانم مقابل 
ازبکســتان بازی کنم. به همین خاطر باید از بازیکنانم 
تشکر کنم بخصوص از بزرگترهای تیم که در هر دو بازی 

توانستند خوب باشند.
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران ادامه داد: در نیمه اول خوب 
نبودیم که علت آن می تواند خستگی باشد. در نیمه دوم 
با توجه به موقعیت   هایی که دادند شوت به دروازه و امید 
به گل بالایی داشتیم. در نظر بگیرید که ازبکستان هم در 

حال پیشرفت است.
امیر قلعه نویی ادامه داد: مشــکل دیگری که داشــتیم 
مربوط به لژیونرها بود که اول ماه به پایان لیگ رســانده 
بودند و سپس با چند روز استراحت تمرین کردند. این 
در حالی اســت که لیگ برتر دوازدهم خرداد تمام شد و 
سیزدهم سوار هواپیما شدیم که پرواز سنگینی هم بود در 

مجموع با در نظر گرفتن این موارد خوب بودیم.
ســرمربی تیم ملی فوتبال ایران افزود: یکســری اهداف 
داریم که همان را ادامه می دهیم اینکه مردم از تســاوی 
با ازبکستان شاید ناراضی باشند نشان می دهد با سرعت 
بیشتری در حال پیشرفت هستیم. به هرحال در مرحله 
بعدی یقینا خیلی بهتر از اینها باید بازی می کنیم. ما در 
نیمه دوم با وجود تمام مواردی که بابت ریکاوری و پایان 
فصل گفتم باید بگویم خیلی خوب بودیم.قلعه نویی در 
ادامه خاطرنشــان کرد: از امید گل خوب و گردش توپ 
خود در نیمه دوم گفتم اما در مجموع باید بگویم شرایط 
ما خوب نبود. به هرحال امیدوارم لیگ آینده به تیم ملی 
کمک کند. ما دوره قبل در مرحله    ای بودیم که شــاید 
حذف می شدیم اما الان دو بازی اخرمان تدارکاتی شد.وی 
ادامه داد: البته در مرحله بعدی نفراتی مثل قایدی، محبی، 
قلی زاده و ... هم اضافه می شوند که به ما کمک می کنند 

که قطعا باید بهتر از اینها باشیم.

ذره بین

اینکه تب  همدلی| گروه ورزش: با وجود 
چهاردهمیــن انتخابات ریاســت جمهوری 
بــه تدریــج بالا می گیرد، اما پرونده فســاد 
در فوتبــال آنچنان تکان دهنده اســت که 
همچنان خبر اول ورزش کشــور است و در 

فضای مجازی وایرال می شود.
ماجرا فساد در باشــگاه مس رفسنجان در 
شــرایطی که حد فاصل ســال  های 9۸ تا 
1۴00 رقم خورده اســت که گفته می شود 
در یکی از این ســال ها بودجه مصوب مس 
سرچشــمه به عنــوان مالک باشــگاه مس 
رفسنجان 16۵ میلیارد تومان بوده است اما 
با روی کار آمدن مدیر جدید در این باشگاه 
مشخص می شود بیش از 300 میلیاردتومان 

باشگاه هزینه کرده است!
هزینه   هایی که با ورود بخش بازرســی مس 
سرچشــمه و به تبع آن نهادهای نظارتی و 
قضایی دیگر مشخص می شــود صرف ارتشا 
شــده و از دو روز پیش عنوان شــد صرف 
عیاشی هم شده است! پول   هایی که حاصل 
دســترنج کارگران زحمتکــش مس بوده و 
خروجی آن ایفای نقــش در تولید ملی به 
جیب و حلقوم جماعتی فاســد در باشگاه، 
فدراســیون فوتبال و برخی اصحاب رسانه 

رفته است!
سکه، ساعت، ویلا، خودرو و ...

رضا جاودانی مجری ســابق صدا و ســیما 
و عضــو فعلی کمیته انضباطی فدراســیون 
فوتبال که در هفته  های گذشــته در فضای 
مجازی از او نیز به عنوان یکی از افراد درگیر 
در این پرونده یاد می شد با رد تمام اتهامات 
وارده و تصریح بر اینکه از انتشــاردهندگان 
ایــن خبر کــذب شــکایت خواهــد کرد، 
گوشــه   هایی از این پرونــده را این گونه بر 

شمرد:
»6میلیارد تومان به یک جادوگر داده شده 
، ۷۵0 ســکه به دســتور مربی سابق مس 
رفســنجان بین افراد مختلف پخش شــده 
اســت،به یک مجری معروف صداوســیما 
خودرو داده شــده که همان ماشین اکنون 
گم شده است،به عوامل آن برنامه تلویزونی 
یک ســاعت رولکــس 600 میلیونی  داده 
اند،یک واحد تجاری داده اند به تهیه کننده 

یک برنامه فوتبالــی، ۷0 میلیارد تومان در 
ســاخت ورزشــگاه رشــوه داده اند به یک 
مســئول ســازمان لیگ که از طریق اقوام 
نزدیک چند داور به ایــن داورها پول داده 
شده است،۴00 سکه در سه صرافی به دلار 
برای داوران تبدیل شــده است،*بخشی از 
این پول گم شــده در مس رفسنجان صرف 
این شده که تو شمال برای این افراد پارتنر 
برای رابطه غیر مشروع بیاورند، در شهرک 
بنفشــه به یکی از اهالی رسانه یک خانه و 
یــک پژو 200۸ دادند و به بعضی ها هم پژو 
200۷ هــم داده اند. یــک واحد تجاری در 
میدان پالیزی داده اند، عروس داور ها شماره 
حساب داشــتند و ارز ها را تبدیل کرده اند. 
ســه تا صرافی بازجویی کرده اند سکه ها را 
تبدیل به دلال و یورو کرده اند.2۵0 میلیون 
از یک باشــگاه لیگ برتری به حساب یک 
خانم در شــمال رفته اســت. پیگیری که 
کردنــد، این خانم گفت از من برنج خریدند 
و بعدا مشــخص شــد اینطــوری پول ها را 

خارج می کردند«
واکنش فدراسیون فوتبال به افشاگری 

جاودانی
به دنبال این افشــاگری، ابوالفضل حســن 
زاده، رئیــس کمیتــه انضباطــی عنــوان 
کرد:حفظ حرمت و آبروی افراد مورد تاکید 

همیشگی ما بوده اســت. از طرف دیگر، با 
عنایت بــه اصل برائت و اینکــه تنها رکن 
قانونی رسیدگی به جرایم اشخاص حقیقی 
و حقوقــی مرجع قضایی صالحه اســت، با 
توجه به صحبت های مطرح شــده از سوی 
رضا جاودانی در مصاحبه با یک رسانه، این 
اظهارات صرفا دیدگاه شــخصی وی بوده و 
هیــچ گونه ارتباطی با جایگاه تشــکیلاتی 

نامبرده نداشته، ندارد و نخواهد داشت. 
وی افزود: ارکان قضایی فدراســیون طبق 
قوانین و آیین نامه های فیفا و کنفدراسیون 
فوتبال آســیا از هرگونه مصاحبه، گفتگو و. 
ممنوع هســتند. اگر هــم اطلاعاتی وجود 
دارد، می بایســت در اختیار مراجع قضایی 
قرار گیرد و در این باره فدراســیون فوتبال 
هــم کمافی الســابق همکاری های کامل و 

تنگاتنگی با مراجع ذیربط خواهد داشت.
تاج: ۷ نفر هستند نه 1۵ نفر!

در شــرایطی که ســهیل مهدی، خداداش 
افشــاریان و فریبرز محمودزاده از مسئولان 
سابق فدراســیون فوتبال به دلیل اتهامات 
وارده در خصــوص این پرونده در حبس به 
ســر می برند، مهدی تاج رئیس فدراســیون 
فوتبــال در تــازه تریــن اظهــار نظر خود 
درباره نامه به دادگســتری اســتان کرمان 
بابــت دریافــت اطلاعات پیرامــون پرونده 

فســاد همچنین صحبت های علی خضریان 
نماینده مجلس شــورای اســلامی تصریح 
کــرد: ما امروز جلســه ای بــا خضریان در 
کمپ تیم ملی داشــتیم و معاون صداوسیما 
هم بود. آنچه مســلم و صحیح اســت، این 
اســت که این پرونده مدتی قبل در کمیته 
اخلاق مطرح شــد. برخی از ابعــاد آن در 
صلاحیت رسیدگی کمیته اخلاق فدراسیون 
نبــود و باید به محاکم قضائی می رفت. الان 
هم رفته و تعداد متهمان هفت نفر اســت؛ 
بیش از هفت نفر هم نیســت. من دیدم که 
بعضی ها مثلًا می گوینــد 9 یا 1۵ نفر حالا 
هر کسی با هر کسی مساله دارد اسمش را 
وسط می آورد. برای این ۷ نفر کیفرخواست 
صادر شــده و بهترین کسی که می تواند در 
مورد این پرونده صحبت کند دادســتان و 
رئیس دادگستری کرمان است، چون قضائی 
صحبت می کنند. به نظرم فســاد در فوتبال 
بخش هــای دیگری هم دارد که باید کمیته 
اخلاق پیگیری کند که در حال پیگیری هم 

هستند.
او افــزود: بهتر اســت ما همــان کاری را 
کنیم که حقوقی می گوید و از الان از اســم 
بــردن بپرهیزم. به هر حــال کمیته اخلاق 
بــا هماهنگــی نهادهای نظارتــی در حال 
رســیدگی به تعدادی از این پرونده هاست. 
حالا اگر مفاسد اینها به شکلی باشد که باید 
به دادسرا بروند، به آنجا ارجاع می شود، ولی 
اگر بناست که ما رسیدگی کنیم این کار را 
انجام می دهیم. آن چیزی که مســلم است، 
بدون شــعار فدراســیون فوتبال به صورت 
جدی، جــدی، جدی پای مبارزه با فســاد 

ایستاده است.
در انتظار اظهارنظر کاندیداهای ریاست 

جمهوری
در حالی که شش کاندیداهای کسب کرسی 
ریاســت جمهوری به تدریــج در حال ارائه 
برنامه  های خود هســتند تاکنون هیچ گونه 
اظهار نظری در خصوص ورزشــی نداشــته 
اند اما قطعــا ورزش و فوتبال آنقدر جذاب 
هســتند که انتظار می رود در روزهای آینده 
به تدریج این افراد به موضوعاتی ورزشی از 

جمله فساد در ورزش ورود کنند.

»همدلی« ابعاد دیگری از پرونده فساد در فوتبال را بررسی می کند

پول تولید ملی و کارگران مس در حلقوم فاسدان فوتبال


